
O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach 

konaného dňa 13. septembra  2018 o 18.00 hod. v malej zasadačke OcÚ 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Kolesnáčová Ivana 

 

POSLANCI: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, 

Janošová Iveta, Žofčák Anton 

 

OSPRAVEDLNENÍ:   Džubanský Ján, Žofčák Miroslav 

 

NEOSPRAVEDLNENÍ:   X 

 

 

Návrh  programu 
 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Rozpočet 2018- monitoring 

6. Schválenie predloženia ŽoNFP, projekt: Miestne občianske poriadkové služby 

v obci Bracovce, kód výzvy: OPLZ-PO5-2018-1 

7. Schválenie predloženia Výzva č. OPII-2018/7/1-DOP „WIFI pre Teba“ 

8. Príspevok na stravu pre dôchodcov 

9. Schválenie zakúpenia vianočnej výzdoby na ulice v obci 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver       

 

 

PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

zo siedmich poslancov piati, dvaja poslanci sa ospravedlnili. Obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

 

 

 



K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci Janošová 

Iveta a Žofčák Anton. 

 

Hlasovanie za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák 

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 27. júla 2018 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanec Anton Mihaľo navrhol doplnenie programu o bod: Prejednanie zmluvy 

o nájme poľnohospodárskeho pozemku medzi prenajímateľom Obec Bracovce a nájomcom 

Viliam Virčík. 

Návrh s doplnením programu zasadnutia OZ bol schválený bez pripomienok. 

 

Hlasovanie   za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák     

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

NÁVRH PROGRAMU:  

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Rozpočet 2018- monitoring 

6. Schválenie predloženia ŽoNFP, projekt: Miestne občianske poriadkové služby 

v obci Bracovce, kód výzvy: OPLZ-PO5-2018-1 

7. Schválenie predloženia Výzva č. OPII-2018/7/1-DOP „WIFI pre Teba“ 

8. Príspevok na stravu pre dôchodcov 

9. Schválenie zakúpenia vianočnej výzdoby na ulice v obci 

10. Prejednanie zmluvy o nájme poľnohospodárskeho pozemku medzi prenajímateľom 

Obec Bracovce a nájomcom Viliam Virčík 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver     

 



K bodu 5: 

Rozpočet 2018- monitoring 

 Poslanci vzali na vedomie predložený rozpočet 2018- monitoring. Nemali žiadne otázky 

ani pripomienky.  

 

Hlasovanie  za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák 

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6: 

Schválenie predloženia ŽoNFP, projekt: Miestne občianske poriadkové služby 

v obci Bracovce, kód výzvy: OPLZ-PO5-2018-1 

Starostka obce informovala poslancov ohľadom nového projektu. Podala im dostatočné 

informácie k tomu, aby sa poslanci mohli vyjadriť. Poslanci zaujali kladné stanovisko k danej 

informácií a nemali žiadne námietky, aby projekt nemohol byť podaný. 

 

Hlasovanie  za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák 

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7: 

Schválenie predloženia Výzva č. OPII-2018/7/1-DOP „WIFI pre Teba“ 

K tomuto projektu podala starostka obce poslancom informácie. Nakoľko chcela, aby 

informácie boli čo najpresnejšie poprosila technika, Mareka Dóciho o to, aby vysvetlil po 

technickej stránke o čo by v danom projekte išlo. 

Po vysvetlení sa poslanci zhodli na tom, že ak by obec malá záujem o niečo podobné vie sa to 

urobiť aj z vlastných finančných zdrojov obce, vo finančnej výške spoluúčasti projektu 

a úhrady za spracovanie žiadosti, t. j. cca. 1 000 eur. Nie je potrebné sa momentálne zaoberať 

týmto projektom.   

 

Hlasovanie  za: 0 

  Proti: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, 

Žofčák Anton 

  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 8: 

Príspevok na stravu pre dôchodcov 

 Dňa 1.8.2018 si na obecný úrad podal občan Anton Hrubý, č. d. 10 žiadosť o príspevok 

na stravu, ktorú starostka obce tlmočila poslancom. 

Informovala ich o tom koľko občanov sa momentálne stravuje v školskej jedálni a o výške 

stravnej jednotky, t. j. 2,39 €. 

Poslanec Imrich Hrubý sa vyjadril, že súhlasí s poskytnutím príspevku , navrhol výšku 0,50 

€/osoba/stravné, samozrejme uviedol, že je potrebné určiť podmienky, za ktorých sa bude daný 

príspevok poskytovať. Ostatní poslanci taktiež súhlasili, nemali žiadne iné pripomienky. 

Dohodli sa, že sa pripraví Návrh VZN, aby sa v novom rozpočte na rok 2019 mohlo počítať so 

sumou 2000 € na poskytnutie príspevku na stravu pre starobných dôchodcov. 

 



 

K bodu 9 

Schválenie zakúpenia vianočnej výzdoby na ulice v obci 

 Poslanec Martin Šamudovský predložil poslancom ponuku vianočnej výzdoby, 

nakoľko by bolo dobré doplniť výzdobu na ulice v obci. Navrhoval doplniť výzdobu aj na 

centrum obce. Celková suma by predstavovala cca 6.000 €. Poslanci Janošová aj Mihaľo sa 

vyjadrili, že centrum by vynechali, z toho dôvodu, že je podľa nich výzdoba na centre 

dostatočná. Nakoniec sa poslanci zhodli na dokúpení vianočnej výzdoby na ulice v obci a do 

centra na 1  stĺp vo výške cca 4.000 €. 

 

Hlasovanie  za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák 

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 10 

Prejednanie zmluvy o nájme poľnohospodárskeho pozemku medzi 

prenajímateľom Obec Bracovce a nájomcom Viliam Virčík 

 Poslanec Anton Mihaľo navrhol tento bod programu k prejednaniu. Vyjadril sa, že 

centrum je dosť zdevastované a je za to, aby sa zmluva o nájme vypovedala k 1.10.2018. Tak 

sa potom budú môcť premiestniť hojdačky a vytvorí sa priestor na hranie pre detí. Nie je to 

podľa neho vhodné ani pre žiakov školy, ako je tento pozemok využívaný – cítiť zápach. 

Poslanec Šamudovský sa vyjadril, že táto téma bola aj v diskusii na Rade školy a naozaj škola 

má problém s tým, ako je využívaný tento pozemok. Prekáža im hlavne v teplejších dňoch 

zápach od zvierat. Vetranie cez okná na ZŠ nie je možné. 

Poslanci sa zhodli na tom, že nájomcovi bude daná výpoveď o nájme poľnohospodárskeho 

pozemku do 1. 10. 2018. Výpovedná doba je 1 rok, t.j. k 1. 10. 2019. 

 

Hlasovanie  za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák 

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 11 

Rôzne 

Osvetlenie verejného cintorína 

Starostka obce informovala poslancov o schválenej dotácií na osvetlenie verejného 

cintorína vo výške 10.300 €. Dala slovo poslancovi Hrubému a poprosila ho, aby oboznámil 

poslancov s ponukou firmy, ktorá bude realizovať práce. Pán Hrubý poskytol informácie kde 

budú osadené svietidlá, že je v pláne nastaviť osvetlenie na časové intervaly, aby svietilo tak 

ako bude potrebné. Pani starostka dodala, že ponuka firmy je vo výške 14.700 € s DPH, 

spolufinancovanie projektu bolo schválené na OZ vo výške . 

  

 

 

 

 

 



K bodu 11/1 

 Informácie o začiatku šk. roka 2018/2019 na ZŠ sMŠ - riaditeľ školy a zástupkyňa 

riaditeľa pre MŠ 

 Pani starostka poprosila pána riaditeľa ZŠsMŠ, aby podal informácie o začiatku 

školského roka 2018/2019, zároveň poprosila, aby následne poslancov informovala aj 

zástupkyňa riaditeľa pre MŠ, pani Hrabovská o začiatku školského roka v MŠ. 

Informácie tvoria súčasť príloh zápisnice. 

 

K bodu 11/2 

 Informácie o plánovaných akciách 

- Úcta k starším, akcia je plánovaná na 7.10.2018. V programe vystúpi FS Ostrožky 

a Bracovskí chlopi 

Občanom od 65 rokov budú odovzdané  dary.  

K tejto informácií mal pripomienku poslanec Mihaľo, a to aby akcia bola iba pre tých 

občanov, ktorí dostanú pozvánku, teda aby to bola akcia uzavretej spoločnosti. Poslanci 

s týmto návrhom súhlasili. 

 

11. Diskusia 

V tomto bode nemal nikto žiadne dotazy ani pripomienky. 

 

 

Záver 

 Obecné zastupiteľstvo nepreberalo viac bodov programu. Starostka obce poďakovala 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. Schôdza bola ukončená 20:00 hod.  

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 Janošová Iveta 

 Žofčák Anton 

 

Zapisovateľka: 

 Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce 

 

 

Bracovce, 13. septembra 2018 

 

 

         

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 

  

 

 

 

 

 



 

OBEC BRACOVCE 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bracovciach, ktoré sa konalo dňa  

13. septembra  2018 o 18.00 hod. v malej zasadačke OcÚ 

 

Obecné zastupiteľstvo po prejednaní programu prijíma toto uznesenie: 

 

K bodu 2         uz. č.  36/2018 

Schválenie overovateľov zápisnice  

  

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Overovateľov zápisnice: Janošová Iveta a Žofčák Anton 

 

Hlasovanie  za: 5 poslanci, Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová 

Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

      

   

   

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 13. septembra 2018 

 

K bodu 3        uz. č. 36 a. /2018 

Kontrola uznesenia  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Berie na vedomie: 

Informatívnu správu o prevedenej kontrole uznesení zo dňa 27. júla 2018. 

 

 

 

PhDr. Ivana Kolesnáčová  

starostka obce 

 

 



 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 13. septembra 2018 

 

K bodu 4        uz. č. 37/2018 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

Návrh programu zasadnutia OZ v Bracovciach s doplnením programu o bod 10:. 

 

 

NÁVRH PROGRAMU: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Rozpočet 2018- monitoring 

6. Schválenie predloženia ŽoNFP, projekt: Miestne občianske poriadkové služby 

v obci Bracovce, kód výzvy: OPLZ-PO5-2018-1 

7. Schválenie predloženia Výzva č. OPII-2018/7/1-DOP „WIFI pre Teba“ 

8. Príspevok na stravu pre dôchodcov 

9. Schválenie zakúpenia vianočnej výzdoby na ulice v obci 

10. Prejednanie zmluvy o nájme poľnohospodárskeho pozemku medzi OÚ a Viliam 

Virčík 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver     

 

 

Hlasovanie  za: 5 poslanci, Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová 

Iveta, Žofčák Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

 

 

 

 



 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 13. septembra 2018    

 

K bodu 6    uz. č. 38/2018   

Schválenie predloženia ŽoNFP, projekt: Pokračovanie miestnej občianskej 

poriadkovej služby v obci Bracovce, kód výzvy: OPLZ-PO5-2018-1 

Obecné zastupiteľstvo  v Bracovciach 

Schvaľuje: 

1. Predloženie  ŽoNFP na SO projektu: Pokračovanie miestnej občianskej poriadkovej 

služby v obci Bracovce, kód výzvy: OPLZ-PO5-2018-1, pričom ciele projektu sú 

v súlade s platným programom rozvoja obce. 

Súhlasí: 

1. So zabezpečením povinného spolufinancovania projektu t.j. minimálne 5 % 

z celkových oprávnených výdavkov. 

2. So zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich 

rozdiel medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami 

projektu.   

 

Hlasovanie za: 5 poslanci:  Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová 

Iveta, Žofčák Anton 

                           Proti: 0   

                           Zdržali sa:0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 13. septembra 2018 

 

K bodu 7        uz. č. 39/2018 

Schválenie predloženia Výzva č. OPII-2018/7/1-DOP „WIFI pre Teba“ 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Neschvaľuje: 

Predloženie Výzvy č. OPII-2018/7/1-DOP „WIFI pre Teba“ 

 

Hlasovanie  za: 0 

  Proti: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, 

Žofčák Anton 

  Zdržali sa: 0 

 

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 13. septembra 2018 

 

K bodu 9        uz. č. 40/2018 

 Zakúpenie vianočnej výzdoby na ulice v obci 

  

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

 Zakúpenie vianočnej výzdoby na ulice v obci vo výške 4.000 €. 

 

Hlasovanie  za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák 

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

   

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 



 

U Z N E S E N I E 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bracovce zo dňa 13. septembra 2018 

 

K bodu 10        uz. č. 41/2018 

Prejednanie zmluvy o nájme poľnohospodárskeho pozemku medzi OÚ 

a Viliam Virčík 

  

Obecné zastupiteľstvo obce Bracovce 

 

Schvaľuje: 

 Výpoveď zmluvy o nájme poľnohospodárskeho pozemku uzatvorenú medzi 

prenajímateľom Obec Bracovce a nájomcom Viliam Virčík. 

 

Hlasovanie  za: Šamudovský Martin, Hrubý Imrich, Mihaľo Anton, Janošová Iveta, Žofčák 

Anton 

  Proti: 0 

  Zdržali sa: 0 

 

  

 

 

 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

starostka obce  

 

 

 

 

 


